

No. 56940. Multilateral

AGREEMENT FOR THE ESTABLISHMENT OF THE COMMISSION OF SMALL ISLAND STATES ON CLIMATE CHANGE AND INTERNATIONAL LAW. EDINBURGH, 31 OCTOBER 2021 [*United Nations, Treaty Series, vol. 3447, I-56940.*]

ACCESSION*

St. Kitts and Nevis

Deposit of instrument with the Government of Antigua and Barbuda: 13 June 2023

Date of effect: 14 June 2023

Registration with the Secretariat of the United Nations: Antigua and Barbuda, 14 June 2023

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 56940. Multilatéral

ACCORD POUR LA CRÉATION DE LA COMMISSION DES PETITS ÉTATS INSULAIRES SUR LES CHANGEMENTS CLIMATIQUES ET LE DROIT INTERNATIONAL. ÉDIMBOURG, 31 OCTOBRE 2021 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 3447, I-56940.*]

ADHÉSION*

Saint-Kitts-et-Nevis

Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement d'Antigua-et-Barbuda : 13 juin 2023

Date de prise d'effet : 14 juin 2023

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Antigua-et-Barbuda, 14 juin 2023

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.